
 

 

ROMÂNIA 

JUDEŢUL ALBA 

COMUNA BLANDIANA 

Localitatea Blandiana, nr. 15 

C.I.F. 4562303 tel/fax. 0258760811, 0258/760738  

E-mail primariablandiana@yahoo.com   

 

PROCES VERBAL 

 

Încheiat astăzi 30.05.2023, în temeiul art.138 alin.(13)–(14) din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ şi a prevederilor Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al consiliului local Blandiana, aprobat prin hotărârea nr. 15/2021, cu 

ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local Blandiana ce a avut loc în data 30.05.2023, ora 

10.00 și s-a desfăşurat la sediul acestuia, în sala de şedinţă a Primăriei. 

Procesul verbal conţine sinteza dezbaterilor din şedinţa consiliului local, precum şi modul 

în care şi-a exercitat votul fiecare consilier local în parte.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia Primarului nr. 62 din data de 23.05.2023, în 

temeiul dispoziţiilor art.133 alin. (1) din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 57/2019, 

privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare.  

Potrivit prevederilor art.134 alin.(2) din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019, 

privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare şi ale art.23 alin.(2) din 

Regulamentul de organizare şi funcţionare al consiliului local Blandiana, aprobat prin 

hotărârea nr.15/2021, convocarea Consiliului local s-a realizat în scris și prin mijloace 

electronice (whatsapp) prin intermediul secretarului general al comunei Blandiana, cu 5 zile 

înainte de data şedinţei, în proiectul ordinii de zi, aprobat prin act administrativ al primarului, 

în invitaţia de şedinţă şi în convocatorul de înmânare a materialelor de şedinţă, regăsindu-se 

toate datele şi informaţiile prevăzute de lege şi regulament cu privire la convocare, înclusiv 

data, ora, locul şi modalitatea de desfăşurare a şedinţei. Odată cu invitaţia la şedinţă şi 

convocatorul de înmânare a materialelor s-au pus la dispoziţia alesilor locali, în format scris, 

pe suport de electronic, toate proiectele de hotărâri aflate pe ordinea de zi, modul de 

repartizare a acestora către structurile din aparatul de specialitate şi comisiile consiliului local. 

Proiectul ordinii de zi, actul administrativ de aprobare a acestuia şi totodată de convocare a 

autorităţii deliberative, precum şi proiectele de hotărâri au fost aduse la cunoştinţă publică, 

prin postarea la sediu şi pe site-ul instituţiei. 

Domnul secretar general al comunei Blandiana, domnul Cunțan Ioan Ovidiu, constată, 

potrivit semnăturilor din lista de prezenţă a aleşilor locali și prin contactarea prin mijloacele 

de comunicare electronice (platforma WhatsApp), că dintr-un număr de 9 consilieri în funcție, 
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9 aleși locali sunt prezenţi în sală și prin intermediul mijloacelor de comunicare electronice 

(platforma WhatsApp – Grupul Consiliul local Blandiana). 

Domnul consilier Ispas Emil, președintele de ședință, declară ședința statutară fiind 

prezențiun număr de 9 consilieri din cei 9 în funcție. 

Domnul secretar general al comunei Blandiana, trece în revistă legislația în materie de 

incompatibilităti si conflict de interese, şi atrage atenţia consilierilor locali să nu ia parte la 

dezbateri şi la vot în situaţia în care s-ar putea afla în stare de incompatibilitate ori conflict de 

interese cu privire la vreunul dintre proiectele de hotărâri aflate pe ordinea de zi şi totodată să 

anunţe la începutul şedinţei o astfel de situaţie. Niciunul dintre consilieri nu a declarat că s-ar 

afla într-o astfel de situație. 

La şedinţă participă de drept:  

Gherman Nicolae - primarul comunei Bladiana  ;  

Cunțan Ioan Ovidiu - secretarul general al comunei Blandiana. 

Participă ca invitată :  

Domnișoara Pîclișan Crinela Elena, inspector în cadrul Compartiment financiar contabil,  resurse 

umane, taxe si impozite locale, arhiva. 

LA PUNCTUL UNU DIN ORDINEA DE ZI - descărcarea Procesului Verbal al Ședinței 

extraordinare cu convocare de îndată din data de 02.05.2023, domnul secretar aduce aminte 

domnilor consilieri faptul că odată cu materialele de ședință comunicate prin intermediul 

platforma WhatsApp – Grupul Consiliul local Blandiana) a fost comunicat și procesul verbal 

al ședinței și întreabă domnii consilieri dacă au observații de făcut pe marginea proiectului. 

Nu sunt observații și se supune la vot procesul verbal al ședinței anterioare. Acesta se aprobă 

cu 9 voturi „pentru”. 

LA PUNCTUL DOI DIN ORDINEA DE ZI, preşedintele de şedinţă dă cuvântul 

iniţiatorului proiectului de hotărâre, respectiv domnului primar, pentru a prezenta proiectul de 

hotărâre şi referatul de aprobare.  

Domnul primar prezintă proiectul de hotărâre şi referatul de aprobare, și dă citire 

ordinii de zi și o propune spre aprobare, aşa cum aceasta a fost comunicată consilierilor, cu 5 

zile înainte de data şedinţei ordinare. 

 

1. Descărcarea Procesului Verbal al Ședinței extraordinare cu convocare de îndată din 

data de  02.05.2023 

 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind aprobarea ordinii de zi a ședinței ordinare a 

Consiliului local Blandiana din data de 30.05.2023 - Iniţiator: Primar Gherman 

Nicolae 



 

 

 

3. PROIECT DE HOTĂRÂRE – privind aprobarea cuantumului taxei speciale de 

salubrizare la nivelul comunei Blandiana - Iniţiator: Primar Gherman Nicolae. 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE – privind aprobarea Planului de Analiză și Acoperire a 

Riscurilor – refăcut - la nivelul comunei Blandiana, județul Alba - Iniţiator: Primar 

Gherman Nicolae. 

 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE  - privind rectificarea bugetului local de venituri și 

cheltuieli   
al comunei Blandiana pe anul 2023 - Iniţiator: Primar Gherman Nicolae. 

 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE  - privind aprobarea contului de execuție al bugetului local de 

venituri și cheltuieli al comunei Blandiana, județul Alba la data de 31.12.2022 - Iniţiator: 

Primar Gherman Nicolae. 

 
7. PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind  acordarea unui mandat special domnului primar, 

Nicolae Gherman, reprezentantul Consiliului Local Blandiana în Adunarea generala a 

Asociației ,,Apa Alba” - Iniţiator: Primar Gherman Nicolae. 

 

8. Întrebări, interpelări, răspunsuri, petiții, probleme de interes localocal. 
 

Domnul Ursu Mircea, preşedintele de şedinţă solicită prezentarea raportului structurii de 

specialitate şi avizul comisiilor de specialitate ale consiliului local.  

Domnul secretar, prezintă raportul compartimentului de specialitate și menționează 

faptul că avizele comisiilor de specialitate ale Consiliului local sunt favorabile. 

În conformitate cu prevederile art. 135, alin 8 din O.U.G. nr. 57/2019 – privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, domnul primar propune 

suplimentarea ordinii de zi cu încă un proiect de hotărâre – este vorba de – Proiectul de 

hotărâre nr. 44/2023 - pentru aprobarea Planului pentru asigurare cu resurse umane, materiale 

și financiare necesare gestionării situațiilor de urgență din comuna Blandiana, județul Alba pe 

anul 2023. 

Domnul secretar menționează faptul că din partea Ispectoratului pentru Situații de 

Urgenta al Județului Alba s-a primit o adresă care solicita ca pana la data de 09.06.2023 să fie 

aprobat de către Consiliul local Blandiana acest plan (PARUMF). 

Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi - suplimentate .  

Se aprobă cu 9 voturi „pentru”. Se adoptă hotărârea Consiliului local nr. 36/2023. 

 

LA PUNCTUL TREI DIN ORDINEA DE ZI, preşedintele de şedinţă dă cuvântul 

iniţiatorului proiectului de hotărâre, respectiv domnului primar, pentru a prezenta proiectul de 



 

 

hotărâre şi referatul de aprobare.  

Domnul Ispas Emil, preşedintele de şedinţă solicită prezentarea raportului structurii de 

specialitate şi avizul comisiilor de specialitate ale consiliului local.  

Discuții: Domnul secretar menționază faptul că UAT comuna Blandiana face parte din 

asociația ADI Salubris, care a aprobat modificarea tarifelor la servicile de salubrizare pentru 

loctul 2. Pentru asigurarea recuperării de la populație a sumelor plătite operatorului de la 

bugetul local al comunei și pentru a nu înregistra pierderi/deficite se impune majorarea 

tarifelor. De asemenea este explicat întreg mecanismul de calcul a tarifelor. 

Domnul primar aduce aminte domnilor consilieri faptul că în perioada anterioară 

aprobarii apartenentei comueni Blandiana la ADI Salubris tarifele erau cu mult mai ridicate 

decât în prezent. 

Domnul Secretar menționează faptul că în baza unor simulari efectuate , în cazul 

creșterii numprului de persoane care să fie declarate ca beneficiare ale serviciului de 

salubrizare, tarifele ar fi mai mici. 

Domnul consilier Itu Ioan Emil este de părere că da, sunt situații în care unele persoane 

trebuie să fie declarate ca platitoare a taxei de salubritate, iar domnul secretar atrage atenția că 

regulamentul aprobat privind taxa de salubritate permite impunerea din oficiu. 

Domnul consilier Itu Ioan Emil – este de părere că locuitorii comueni trebuie să 

constientizeze faptul că suntem în anul 2023 și trebuie să ne încadrăm în unele standarde de 

civilizație și propune o strategie legata de faptul că odata cu implementarea proiectului cu 

fosele septice să se impună din oficiu și taxa de salubritate pentru cei care nu au astfel de 

declarații depuse. 

Domnul consilier Gavrilă Vasile este de părere că pentru cei care nu au declarații depuse 

pentru salubritate, atunci când astfel de persoane se adresează Primariei Blandiana pentru 

eliberarea unor documente justificative să li se refuze aceasta pana la achitarea tuturor 

obligațiilor. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Se aprobă cu 9 voturi „pentru”. Se adoptă hotărârea Consiliului local nr. 37/2023. 

LA PUCTUL PATRU DIN ORDINEA DE ZI , preşedintele de şedinţă dă cuvântul 

iniţiatorului proiectului de hotărâre, respectiv domnului primar, pentru a prezenta proiectul de 

hotărâre - privind aprobarea Planului de Analiză și Acoperire a Riscurilor – refăcut - la nivelul 

comunei Blandiana, județul Alba şi referatul de aprobare.  

Domnul secretar general al comunei Blandiana – menționează faptul că acest Plan este 

un document programativ care se actualizează și se aproba ori de câte ori la nivel de comună 



 

 

se produc modificări părivind posibilele situații de riscuri .  

Domnul consilier Itu Ioan Emil – dorește să menționeze faptul că în variantele 

ulterioare ale PAAR,  la partea de riscuri se poate intruduce înca unul identificat recent la 

nivel de comuna – prezența ale animalelor salbatice și prezentarea în cadrul Planului a tuturor 

atribuțiilor în astfel de situații. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Se aprobă cu 9 voturi „pentru”. Se adoptă hotărârea Consiliului local nr. 38/2023. 

LA PUCTUL CINCI DIN ORDINEA DE ZI , preşedintele de şedinţă dă cuvântul 

iniţiatorului proiectului de hotărâre, respectiv domnului primar, pentru a prezenta proiectul de 

hotărâre şi referatul de aprobare.  

Domnul primar prezintă proiectul de hotărâre – rectificarea bugetului local al comunei 

Blandiana pentru anul 2023. 

Domnul secretar, Cunțan Ioan Ovidiu, prezintă raportul compartimentului de specialitate 

și menționează faptul că avizele comisiilor de specialitate ale Consiliului local sunt favorabile. 

Discuţii: domnul secretar trece în revistă modificările cuprinse în cadrul proiectului de 

hotărâre la partea de venituri și de cheltuielieli și prezintă defalcarea acestora. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Se aprobă cu 9 voturi „pentru”. Se adoptă hotărârea Consiliului local nr. 39/2023. 

LA PUNCTUL ȘASE DIN ORDINEA DE ZI – preşedintele de şedinţă dă cuvântul 

iniţiatorului proiectului de hotărâre, respectiv domnului primar, pentru a prezenta proiectul de 

hotărâre şi referatul de aprobare.  

Domnul primar prezintă proiectul de hotărâre - privind aprobarea contului de execuție al 

bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei Blandiana, județul Alba la data de 31.12.2022.   

Domnul secretar general – prezintă anexa la proiectul de hotarare și explică domnilor 

consilier care este rolul acestul cont de execuție a bugetului local al comunei la data de 

31.12.2022 și prezintă în sinteză principalele prevederi ale acestuia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Se aprobă cu 9 voturi „pentru”. Se adoptă hotărârea Consiliului local nr. 40/2023. 

LA PUNCTUL ȘAPTE DIN ORDINEA DE ZI - preşedintele de şedinţă dă cuvântul 

iniţiatorului proiectului de hotărâre, respectiv domnului primar, pentru a prezenta proiectul de 

hotărâre şi referatul de aprobare.  

Domnul primar prezintă proiectul de hotărâre - privind  acordarea unui mandat special 

domnului primar, Nicolae Gherman, reprezentantul Consiliului Local Blandiana în Adunarea generala 

a Asociației ,,Apa Alba”. 



 

 

Discuţii: domnul secretar general le explică domnilor consilieri faptul că solicitarea 

privind adoptarea acestei hotărâri a venit din partea Asociaței „Apa Alba” și sinteza discuțiilor 

pe care domnul secretar  le-a avut cu reprezentanții acestei asociației. De asemenea , domnul 

secretar general menționează faptul că, dacă hotărârea nu este nu este comunicată în termenul 

legal stipulat în art. 10 alin. 5 indice 1 din Legea nr. 51/2006 – a serviciilor comunitare de 

utilităţi publice, cu modificările și completările ulterioare, este considerat faptul că UAT 

Blandiana în calitate de membru în cadrul asociaței a acorda un mandat special, considerându-

se ca votul este favorabil. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Se aprobă cu 9 voturi „pentru”. Se adoptă hotărârea Consiliului local nr. 41/2023. 

LA PUNCTUL OPT DIN ORDINEA DE ZI - SUPLIMENTAR - preşedintele de 

şedinţă dă cuvântul iniţiatorului proiectului de hotărâre, respectiv domnului primar, pentru a 

prezenta proiectul de hotărâre şi referatul de aprobare.  

Domnul primar prezintă proiectul de hotărâre - pentru aprobarea Planului pentru 

asigurare cu resurse umane, materiale și financiare necesare gestionării situațiilor de urgență 

din comuna Blandiana, județul Alba pe anul 2023. 

Discuţii: domnul secretar general le explică domnilor consilieri faptul că solicitarea 

pentru aprobarea PARUMF  a venit din partea ISU Alba și prezintă valoarea cuprinsă în 

cadrul bugetului local al comunei Blandiana pe anul 2023. Totodată sunt prezentate cele trei 

anexe care formează pentru asigurare cu resurse umane, materiale și financiare necesare 

gestionării situațiilor de urgență din comuna Blandiana, județul Alba pe anul 2023. Până în 

data de 09 iunie acest plan trebuie aprobat și comunicat. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Se aprobă cu 9 voturi „pentru”. Se adoptă hotărârea Consiliului local nr. 42/2023. 

LA PUNCTUL NOUĂ DIN ORDINEA DE ZI – Discuții diverse  

Domnul primar ridică problema serioasă cu care se confruntă comunitatea din comuna 

Blandiana, respectiv situația disconfortului creat de către comercianții ambulanți de legume și 

fructe, care prin mijloace audio (megafoane, portavoci) tulbura ostentativ liniștea comunei. 

De asemenea domnul primar, Nicolae Gherman, dorește să menționeze faptul că a fost sunat 

personal de cetățenii din comuna care i-au sesizat aceste aspecte. 

Domnul consilier Ispas Emil – este de părere că cei care fac astfel de activități sunt cei 

care sunt cantonați în zona podului peste raul Mureș de la Vințu de Jos. 

Domnul consilier Gavrilă Vasile – nominalizează care sunt mijloacele de transport cu 

care acești comercianți ambulanți se deplasează. 



 

 

Doamna consilier Todea Rodica – dorește să menționeze faptul că persoanele 

nominalizate ca fiind cantonați în zona podului de la Vințu de Jos , se deplaseaza separat sotul 

și soția amplificând disconfortul creat. 

Domnul consilier Itu Ioan Emil – menționeză faptul că prin natura faptul că folosește 

foarte des bicicleta confirmă faptul că i-a întâlnit în foarte multe locații, chiar și pe raza 

județului. 

Domnii consilieri Gavrilă Vasile și Ispas Emil – adaugă faptul că pe lângă cei care 

comercializează legume și fructe în aceași gama de acțiuni se află și cei care comercializează 

fier vechi. 

Domnul primar – dorește să atragă atenția că în conformitate cu prevederile hotărârilor 

locale privind impozitele și taxele locale de la nivelul comunei Blandiana, este instituită o 

taxa locala pentru comerțul din autovehicule. 

Domnișoara Pîclișan Crinela Elena – confirmă faptul că și pentru aceast an , 2023, taxa 

există și poate și aplicată. 

Domnul secretar – ridică problema modalității de punere în aplicare a acestei taxe, iar 

domnul consilier Itu Ioan Emil – precizează faptul că trebuie redactată și transmisa postului 

de poliție o adresă în acest sens. 

De asemenea domnul primar – descrie în detaliu traseele parcurse de către fiecare 

autovehicul în parte și menționeză faptul că nu au casă de marcat. 

În urma verificărilor efectuate de către domnișoara Pîclișan Crinela Elena – în 

hotărârea consiliului local, cuantumul taxe de comercializare din vehicule este de 29 de lei/zi. 

Domnul Primar este de părere că se impune actualizarea taxe la un cuantum de 50 de lei 

pe zi și întreabă dacă este posibilă din punct de vedere tehnic acest lucru. 

Domnul secretar și domnișoara Pîclișan (casierul Primăriei Blandiana) sunt de părere 

că pentru anul 2023 acest lucru nu este posibil hotărârea privind impozitele și taxele locale 

pentru anul 2023, aprobată în 2022 produce deja efecte juridice, însă pentru anul 2024 se 

poate modifica cuantumul taxei. 

Domnul consilier Popa Lucian – este de părere că și aceasta taxa de 29 de lei pe zi este 

bine daca se poate încasa la bugetul local. 

O altă problemă ridicată de către domnul primar este ce legată de faptul că se parchează 

mașini la poartă și uneori chiar în paralel, domnia sa confruntându-se cu imposibilitatea 

utilizării drumului din cauza unor astfel de situații. 

Domnul consilier Ispas Emil – vine cu o propunere în sesnul ca pe strada dumnealui să 

fie amplsat un limitator de viteză stradal întrucât în general în zilele de week-end se ciculă cu 



 

 

viteză foarte mare. 

Domnul primar, Nicolae Gherman , menționeză că a preluat problema și urmează să ia 

legatura cu reprezentanții Consiliului Județean Alba, întrucât în localitatea vecină Mereteu au 

amplasat un astfel de limitator. De asemenea domnul primar este de părere că și în zona 

primarie comunei Blandiana ar mai trebui montat unul, prezența a  două limitatoare 

descurajând pe cei care ciculă cu viteză. 

Domnul consilier Gavrilă Vasile – dorește să menționeze faptul că la podul peste vale ar 

trebui instalate doua indicatoare de prioritate, podul fiind destul de îngust și nu pot trece două 

vehicule în paralel.  

Domnul primar – menționează faptul că pentru amplasarea de limitatoare de viteză și 

respectiv indicatoare de prioritate trebuie cerut avizul Serviciului Poliției Rutiere Alba. 

În continuarea discuțiilor domnul primar descrie domnilor consilieri stadiul realizării 

podului pentru râul Mureș, prezentând detalii ale execuției și faptul că a fost Inspecția de Stat 

în Construcții în control toate fiind în regulă. Conform celor menționate de către domnul 

primar, teoretic păana la finalul anului luniile noiembrie-decembrie, ar trebuie ca podul să fie 

gata. 

Domnul consilier Popa Lucian dorețte să țite cine se va ocupa de asfaltarea drumului de 

acces dincolo de pod, iar domnul primar menționează faptul că această sarcină revine 

comunei Șibot fiind cuprins împreuna cu , Consiliul Județean în cadrul programului Anghel 

Saligny. 

În ceea ce privește proiectul Modernizare rețea stradală în comuna Blandiana , domnul 

primar menționează faptul ce de trei luni se așteaptă după avizul de la Administrația Bazinală 

a Apelor Mureș și ulterior se trimite documentația la București la Ministerul Mediului, Apelor 

și Pădurilor și își exprimă nemulțumirea legat de faptul că aceste proceduri durează prea mult. 

La proiectul cu Sistemele individuale adecvate (SIA – fose septice ) , domnul primar 

menționează faptul că a fost în teren domnu Josan directorul de la arii protejate, au fost 

trimise toate documentele la Agenția pentru Protecția Mediului și se așteaptă avizul. La 

proiectul cu dotarea de la Școală se așteaptă avizul de la Inspectoraul Școlar Județean. 

Domnul consilier Gavrilă Vasile dorește să cunoască care este stadiul dotării cu 

microbuze electrice, lucru la care domnul primar menționează că de acest proiect de ocupa 

Consiliul Județean Alba, comuna Blandiana fiind beneficiara a doua microbuze electrice. 

Legat de proiectul cu stațiile de încărcare, domnul primar vrea să cunoască care este 

părerea domnilor consilieri legat de amplasarea celor două stații de încărcare în localitatea 

Blandiana știind ca inițial una din locații era la Biserica.  



 

 

Domnul consilier Gavrilă Vasile și Popa Emil – sunt de părere că trebuie amplasat 

lângă transformatorul de curent și într-o locație care să permită și staționarea autovehicolului 

pentru încărcare. 

Domnul primar menționează faptul că, comuna Blandiana a fost amendată de către 

Garda de Mediu Alba întrucât s-a constatat faptul că nu avem suficiente containere mari 

pentru colectarea selectivă, fiind contestată amenda în instanță. Au fost cumpărate tomberoane 

repartizate gospodăriilor, dar s-a venit cu ideea de înlocuire a acestora cu saci de plastic, lucru 

cu care domnul primar și consilierii locali nu au fost de acord. 

În cadrul altor discuții, domnul primar prezintă situația terenurilor conform planului 

parcelar în tarlalele situate dincolo de Mureș. 

Domnul Consilier Itu Ioan Emil – este de părere , dacă exista situații de persoane care 

nu se mai pot încadra în suprafața totala a parcele , prin negociere directă cu ei să li se atribuie 

din rezerva primăriei. 

Domnul primar este de părere că nu vor fi situații de neîntelegeri și exemplifică cu 

situația din tarlaua Dobru IV , Sighet și Fundoaie, iar digul de la Mureț este al omnului, iar 

domnul Itu atrage atentia asupra faptului ca digul din Fundoaie este afectat. Domnul primar 

intenționează faptul să remedieze cu un minim efort. În aceiași ordine de idei aceași situație se 

află in zona podului peste Mureș unde sunt depuse materialele de construcții cu terenul 

doamnei Voju Ana cu care este proces de doi ani.  

Nemaifiind discuții domnul consilier Ispas Emil , preşedinte de şedinţă și domnul secretar, 

Ioan Ovidiu Cunțan, mulţumesc doamnelor și domnilor consilieri pentru prezenţă şi declară 

închise lucrările şedinţei. 

S-a încheiat prezentul proces verbal într-un exemplar care va fi afişat la panoul public şi pe 

site-ul Primăriei, după aprobarea acestuia în următoarea ședință a consiliului local Blandiana.   

Epuizându-se punctele înscrise pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă declară şedinţa 

închisă.  

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                SECRETAR GENERAL AL U.A.T. 

           Consilier local                                                       Ioan Ovidiu CUNȚAN   

            Emil ISPAS 
 

 

 

 

 


